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Wobec planów remontu rynku w Koźlu wnoszę o zorganizowanie spotkania 

dotyczącego docelowej organizacji ruchu na kozielskiej starówce, na której mogłyby 

być poruszone postulaty wszystkich zainteresowanych stron (np, ulice wyłączone 

z ruchu, o ogranIczonym ruchu, lokalizacja znaków drogowych, mIejSCa 

parkingowe, funkcjonowanie strefy płatnego parkowania itd,), W spotkaniu tym 

powinni wziąć udział zainteresowani mieszkańcy, Rada Osiedla Stare Miasto, 

właściciele i najemcy lokali handlowych i usługowych z tego rejonu , przedstawiciele 

organizacji pozarządowych, radni miejscy, natomiast ze strony urzędu prezydent 

lub wiceprezydent, straż miejska oraz urzędnicy zajmujący się organizacją ruchu, 

Dyskusja, jaka pojawiła pod jednym z postów na moim fanpage'u dowodzi, że 

temat jest bardzo złożony, interesy poszczególnych użytkowników tego miejsca 

często sprzeczne - warto zatem spotkać się i spróbować znaleźć jakiś kompromis, 

a przynajmniej podjąć taką próbę, podobnie jak miało to miejsce przy okazji 

targowiska przy ul. Damrota, 

Ponadto w odniesieniu do odpowiedzi na moje zapytanie z dnia 16,02,2018 r. 

(znak ZD,003.22,20 18,RC) informuję , że najprawdopodobniej zaszło 

nieporozumienie , W poprzednich interpelacjach dot, rynku chodziło mI 

o wprowadzenie takiej organizacji ruchu , która ma umożliwiać Straży Miejskiej 

(a nie tylko policji) interwencje w obrębie rynku (czyli wprowadzenie znaków zakazu 

obok nakazu w narożnikach Sienkiewicza/Skłodowskiej oraz Anny/Złotnicza), Nie 

zostało to wprowadzone, zamiast tego na rynku pojawiły się znaki "zakaz skrętu 

w prawo", które niczego w tej sytuacji nie zmieniają, dodatkowo znak umieszczony 

przy rogu Pamięci Sybiraków/Poniatowskiego utrudnia organizacj ę zwyczajowego 

ogródka letniego właścicielce restauracji "Pod Słońcem", 


